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P R O T O K Ó Ł  Nr VII/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie  - odbytej w dniu 25 lutego 2019 r. 

Obradom przewodniczył – Pan Tomasz Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Skaryszewie. 

Obecnych na posiedzeniu 15 radnych  oraz goście zaproszeni wg załączonej listy obecności. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie  VII  sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.        

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady Miejskiej.          

4. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Skaryszewie o działaniach  

podejmowanych do obecnej sesji.                                                                                                

6. Przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                       

w Warszawie Zespół w Radomiu nr Ra.88.2019 z dnia 7 lutego 2019r. w sprawie opinii             

o planowanej przez Gminę kwocie długu w latach objętych Wieloletnią Prognozą Finansową. 

7. Przedstawienie  uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie Zespół w Radomiu nr Ra.87.2019 z dnia 7 lutego 2019r. w sprawie opinii o 

możliwości sfinansowania planowanego przez Gminę w Uchwale Budżetowej na rok 2019 

deficytu.  

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019. 

9. Uchwała w sprawie zwolnienia Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej                

w Skaryszewie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 do budżetu 

Gminy w Skaryszewie. 

10. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego w Skaryszewie wchodzącego 

w skład Zespołu Szkół im.Jana Pawła II w Skaryszewie.   

11. Uchwała w sprawie zamiaru utworzenia Ogólnokształcącej Szkoły Muzycznej I stopnia          

w Skaryszewie. 

12. Uchwała w sprawie zamiaru utworzenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Skaryszewie. 

13. Uchwała w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Skaryszew w 2019r.” 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Skaryszew. 

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie na rzecz Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Tomaszowie udziału w wysokości ½ do nieruchomości położonych                            

w miejscowości Tomaszów oznaczonych w ewidencji gruntów nr 230 i nr 241 o łącznej pow. 

0,8000ha. 

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Skaryszew. 

17. Uchwała w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji na 2019r. 

18. Przedstawienie sprawozdań z prac Komisji Rady Miejskiej w Skaryszewie.  

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie VII  sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie.   

 

STRESZCZENIE OBRAD: 
Ustawowy Skład Rady – 15 Radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.   

Ad.1. 
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Otwarcia VII sesji Rady Miejskiej dokonał Pan Tomasz Madej – Przewodniczący Rady 

Miejskiej, stwierdzając quorum, przy którym może obradować i podejmować Uchwały Rada 

Miejska. 

Ad.2. 

-p. Tomasz Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił porządek obrad sesji, 

który radni otrzymali w zawiadomieniach. 

- p.Dariusz Piątek – Burmistrz Miasta i Gminy Skaryszew – zgłosił wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad punktu 15 jest to projekt Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

zbycie na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Tomaszowie udziału w wysokości ½ do 

nieruchomości położonych  w miejscowości Tomaszów oznaczonych w ewidencji gruntów nr 

230 i nr 241 o łącznej pow. 0,8000ha. 

Uzasadniając, aby została wpierw podjęta uchwała na zebraniu wiejskim w powyższej 

sprawie.  

-p. Tomasz Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie wniosek 

p. Burmistrza dot. zmian w porządku obrad. 

Za – 9, p – 0, w – 6  (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

   Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła zmianę do porządku obrad, bezwzględną 

większością głosów  w głosowaniu jawnym imiennym.  

-p. Tomasz Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie  cały porządek 

obrad wraz z w/w poprawką.  

Za – 15, p – 0, w – 0   (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

   Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła przedstawiony porządek obrad jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym imiennym.   

Ad.3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady Miejskiej.          

-p. Tomasz Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokoły z 

poprzednich sesji Rady:  

1. Protokół Nr II z dnia 27 listopada 2018r. 

Za – 15, p – 0, w – 0  (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

   Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła protokół – jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

imiennym.  

2. Protokół Nr III z dnia 7 grudnia 2018r. 

Za – 15, p – 0, w – 0  (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

   Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła protokół – jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

imiennym.  

3. Protokół Nr IV z dnia 28 grudnia 2018r. 

Za – 15, p – 0, w – 0  (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

   Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła protokół – jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

imiennym.  

4. Protokół Nr V z dnia 15 stycznia 2019r. 

Za – 15, p – 0, w – 0  (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

   Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła protokół – jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

imiennym.  

5. Protokół Nr VI  z dnia 24 stycznia 2019r. 

Za – 15, p – 0, w – 0  (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

   Rada Miejska w Skaryszewie – przyjęła protokół – jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

imiennym.  
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Ad.4. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z wykonania uchwał Rady Miejskiej-              

(w załączeniu do protokołu). 

Ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Skaryszewie o działaniach  

podejmowanych do obecnej sesji. 

- przedstawił pisma, które wpłynęły do Biura Rady: 

- Dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty zwraca się o zajęcie stanowiska w sprawie Klubu 

Malucha Re-Re-Kum-Kum w sprawie możliwości dofinansowania rodzicom pobytu dziecka 

w żłobku. Koszt uczestnictwa dziecka wynosi 1000zł. z tego 500zł dofinansowanie ze strony 

Gminy, grupy dzieci 15 osobowe. 

- Pismo Dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty dot. Sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Skaryszew. 
- Pismo Związku Miast Polskich w sprawie przystąpienia do Związku, jest to organizacja zrzeszająca 

samorządy.   

- Poinformował o uczestnictwie w szkoleniu w zakresie prac Komisji Skarg, Wniosków i petycji. 

Ad.6. 

-p. Tomasz Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania planowanego przez Gminę w Uchwale Budżetowej na rok 2019 deficytu-(w 

załączeniu do protokołu). 

Ad.7. 

- przedstawił uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

w sprawie opinii o planowanej przez Gminę kwocie długu w latach objętych Wieloletnią 

Prognozą Finansową. 

Ad.8.  

- p.M.Bienias – Skarbnik MiG – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej na rok 2019 –przedstawiając uzasadnienie.   

Wydatki bieżące i majątkowe: 

 

W rozdziale 80113 dokonano przeniesienia kwoty 700 zł z § 4210 otwierając jednocześnie § 

4360  

W wyniku zmiany uchwały sołectwa Kłonowiec Kurek dokonano zmian w rozdziale 60016 

oraz w załączniku „Plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane w ramach Funduszu 

Sołeckiego w roku 2019” w następujący sposób: 

- zmniejszono o kwotę 2 166 zł środki na zakup kruszywa oraz o kwotę 4 834 zł środki na 

czyszczenie i udrożnienie rowów wzdłuż drogi gminnej w m. Kłonowiec Kurek; 

wprowadzono nowe zadanie „Zakup wiaty przystankowej wraz z montażem i podbudową dla 

m. Kłonowiec Kurek” z łączną kwotą 7 000 zł. 

- w rozdziale 90095 wprowadzono nowe zadanie : „Budowa pumptrack’u, siłowni zewnętrznej i 

rozbudowa placu zabaw na działce gminnej nr 1106/2 w Skaryszewie przy ul. Wojska 

Polskiego” i ustalono limit wydatków na wykonanie dokumentacji technicznej 10 000 zł; 

środki przeniesiono z rozdziału 75818 rezerwy ogólne. 

- wprowadzono nowe zadania inwestycyjne: 

1. Budowa spięcia wodociągu w miejscowości Maków Nowy i Janów – określono limit 

wydatków na wykonanie projektu w kwocie 25 000 zł. 

2. Zakup działki 1060/1 obręb Makowiec zamienionej z Lasami  Państwowymi 

(równowartość podatku VAT) – określono limit wydatków 27 500 zł. 

Środki na  zbilansowanie powyższych zadań przeniesiono z rozdziału 70005 z paragrafu 4590 

– kary i odszkodowania wypłacane na rzecz osób fizycznych w łącznej kwocie 52 500 zł. 
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W porównaniu do uchwały budżetowej plan dochodów i wydatków zmienił się łącznie o 

kwotę 872 zł w wyniku wprowadzenia dotacji otrzymanych z budżetu państwa. Zmiany 

zostały wprowadzone Zarządzeniami nr 13/2019 z dnia 31.01.2019r, nr 17/2019 z dnia 

07.02.2019r i nr 18/2019 z dnia 14.02.2019r. 

W wyniku wprowadzonych zmian deficyt budżetu nie uległ zmianie. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 15, p – 0, w – 0.   

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr VII/53/2019 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2019 – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz 

głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   
 

Ad.9.  

- p.M.Bienias – Skarbnik MiG – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Skaryszewie z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych za rok 2018 do budżetu Gminy w Skaryszewie. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 15, p – 0, w – 0.   

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr VII/54/2019 w sprawie zwolnienia 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Skaryszewie z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 do budżetu Gminy w Skaryszewie – jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu). 

(Uchwała w załączeniu do protokołu).   
 

Ad.10. 

- p.A.Kacperczyk – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Profilowanego w Skaryszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół im.Jana Pawła II w 

Skaryszewie.   

 -p.Jan Jeżmański – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu oraz Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

- p.Tomasz Madej– Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

Za – 15, p – 0, w – 0.  (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

            

      Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę nr VII/55/2019 w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Profilowanego w Skaryszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

im.Jana Pawła II w Skaryszewie - jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym (Uchwała 

w załączeniu do protokołu).   
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Ad.11. 

 - p.A.Kacperczyk – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiaru utworzenia 

Ogólnokształcącej Szkoły Muzycznej I stopnia w Skaryszewie. 

 - p.B-strz – na ostatniej sesji została przedstawiona prezentacja gdzie przedstawiono, że   

Gmina przeznacza ponad 5 mln zł  z środków własnych na oświatę. W ostatnich dniach 

została zmniejszona subwencja o 400 000zł. Utworzenie szkoły muzycznej wiąże się z 

wyższymi dotacjami i dlatego wydatki na oświatę bilansują się. Została przeprowadzona 

ankieta odnośnie deklaracji rodziców dzieci 6-letnich, którzy są zainteresowani, aby ich dzieci 

uczestniczyły w szkole muzycznej. Na liczbę 162 rodziców odpowiedziało 37 na tak. Decyzja 

należy do Rady jaki będzie rozwój młodzieży w tej sferze i perspektywa dla Skaryszewa, 

oczekiwania rodziców spełniamy. Ponadto zabiegamy aby poprawić budżet oświatowy.  

- p.T.Madej – zwraca się z pytaniem, czy utworzenie szkoły muzycznej wpłynie na poprawę 

finansów w oświacie, czy koszty będą się bilansować z wydatkami? Nie do końca 

rozwiązanie to przyczyni się do poprawy sytuacji finansowej w oświacie. Należy również 

uwzględnić młodzież uzdolnioną sportowo.  

- p.M.Sienkiewicz-popiera jak najbardziej rozwój i edukację muzyczną w mieście, ponadto 

widzi potrzebę powstania chóru. Zapytuje dlaczego na spotkanie ze specjalistami w zakresie 

tworzenia szkoły muzycznej nie zaproszono wszystkich radnych. 

- p.B-strz – odp. że spotkanie było zorganizowane z p.R.Plutą, organizatorem spotkania był 

p.Przewodniczący Rady. Kształcenie może być realizowane w innych placówkach jak Wólka 

Twarogowa, Modrzejowice jeśli będzie takie zapotrzebowanie. Jeśli sąsiednie Gminy 

otrzymają pozwolenie na tworzenie szkół muzycznych to nasza Gmina już nie. Szkoła jest 

kosztowna w momencie tworzenia, natomiast w dalszej perspektywie poprawi finanse 

oświaty. 

-p.Jan Jeżmański – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu oraz Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego – przedstawił negatywną opinię Komisji.  

- p.Tomasz Madej– Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

Za – 0, p – 12, w – 3.  (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

            

      Rada Miejska w Skaryszewie – odrzuciła projekt Uchwały w sprawie zamiaru utworzenia 

Ogólnokształcącej Szkoły Muzycznej I stopnia w Skaryszewie – większością głosów w 

głosowaniu jawnym imiennym (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

 

Ad.12. 

p.A.Kacperczyk – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiaru utworzenia Szkoły 

Muzycznej I stopnia w Skaryszewie. 

-p.Jan Jeżmański – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu oraz Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego – przedstawił negatywną opinię Komisji.  

- p.Tomasz Madej– Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

Za – 0, p – 12, w – 3.  (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

            

      Rada Miejska w Skaryszewie – odrzuciła projekt Uchwały w sprawie zamiaru utworzenia  

Szkoły Muzycznej I stopnia w Skaryszewie – większością głosów w głosowaniu jawnym 

imiennym (Uchwała w załączeniu do protokołu).   
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Ad.13. 

-p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Skaryszew 

w 2019r.” 

-p.J.Grys – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska  – 

przedstawiła  pozytywną opinię Komisji. 

- p.Tomasz Madej– Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

Za – 15, p – 0, w – 0.  (imienny wykaz głosowań w załączeniu do protokołu). 

            

      Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę nr VII/56/2019 w sprawie „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta i Gminy Skaryszew w 2019r.” - jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym 

(Uchwała w załączeniu do protokołu).   

 

Ad.14. 

-p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 

okres 10 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Skaryszew. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił pozytywną opinię Komisji (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 15, p – 0, w – 0.   

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr VII/57/2019 w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Skaryszew – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny 

wykaz głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

 

Ad.15. 

-p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 

okres 10 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Skaryszew. 

-p.W.Łukasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – 

przedstawił negatywną opinię Komisji – wnioskując o przygotowanie powyższej 

nieruchomości do sprzedaży. (w załączeniu do protokołu). 

p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 0, p – 15, w – 0.   

Rada Miejska w Skaryszewie – odrzuciła przedstawiony projekt Uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Skaryszew – jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym imiennym-(imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała 

w załączeniu do protokołu).   

 

Ad.16. 

-p.B.Malmon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji na 2019r. 
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p.T.Madej – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały. 

Za – 15, p – 0, w – 0.   

Rada Miejska w Skaryszewie – podjęła Uchwałę Nr VII/58/2019 w sprawie przyjęcia planów 

pracy Komisji na 2019r. – jednogłośnie w głosowaniu jawnym imiennym-(imienny wykaz 

głosowania w załączeniu do protokołu). (Uchwała w załączeniu do protokołu).   

 

Ad.17.   

Przedstawienie sprawozdań z prac Komisji Rady Miejskiej w Skaryszewie.  

- p.Przew. Rady – poinf. że sprawozdania zostały przygotowane z prac wszystkich Komisji. 

 

Ad.18. 

Interpelacje i zapytania radnych – nie przedstawiono. 

Ad.19.  

Sprawy różne. 

- p.J.Kaim – Sołtys wsi Bujak – apeluje o rozważenie propozycji wynagrodzenia dla sołtysów 

z tytułu roznoszenia zawiadomień o podwyżkach za śmieci mieszkańcom sołectw. Zostały 

przekazana po 2 tygodniach od roznoszenia nakazów płatniczych. 

- p.P.Woźniak – zgłasza informację o zaśmieconym placu zabaw przy budynku szkoły na 

ul.Wojska Polskiego. 

- p.W.Łukasiewicz – informuje, że wszelkie wnioski i zastrzeżenia mieszkańcy składać 

powinni do Burmistrza jako organu wykonawczego a nie do Przewodniczącego Rady, który 

następnie kieruje na posiedzenia Komisji.  Organ wykonawczy reprezentowany przez 

Burmistrza zapoznaje Komisje Finansów z przedstawionymi sprawami inwestycyjnymi, 

ponieważ Komisja nie jest władna do podejmowania takich decyzji. Komisja jest organem 

opiniodawczym a uchwałodawczym jest Rada. Nie ta droga w trakcie roku budżetowego na 

wykonywanie inwestycji.  

- p.Przew. Rady – poinformował, że komisja skarg, wniosków i petycji jest kompetentną 

komisją do przyjmowania skarg, nie komisja rewizyjna.   Natomiast złożona petycja, zgodnie 

z obowiązującymi przepisami powinna zostać przedstawiona na opracowanym druku, który 

będzie dostępny na stronie internetowej.  

- p.M.Sienkiewicz – poruszył sprawę budowy kanalizacji przy ulicy Chrobrego, obecnie jest 

zgłoszony wniosek do wykonania w dwóch posesjach. Koszt ok 30-40 tyś wskazuję ze 

środków z nadwyżki budżetowej. 

- p.B.Domagała – Sołtys wsi Antoniów – zgłasza potrzebę budowy drogi do Antoniowa.  

- p.P.Derlecki – zgłasza potrzebę budowy muzeum konia, kostki brukowej w Skaryszewie. 

Wskazuje propozycję do rozważenia zakupiony przez Gminę budynek mieszkalny zabytkowy 

przy ulicy Wyszyńskiego, dokonać złożenia i może służyć jako muzeum lub młyn przy ulicy 

Żeromskiego. 

- ponieważ w Skaryszewie nie ma miejsc spacerowych, proponuje utworzenie bulwaru od 

drogi krajowej nr 9 w stronę Kobylan. 

- rozważyć propozycję ustawienia witaczy przy drodze krajowej nr 9 celem zwrócenia uwagi 

na miejscowość dla osób przejeżdżających.       

- rozpropagować wśród mieszkańców miasta instalowanie filtrów na kominach, ponieważ jest 

bardzo zadymione powietrze w mieście. 

- z uwagi, iż młyn przy ulicy Żeromskiego nie jest wpisany do Centralnej Ewidencji 

Zabytków, można go zakupić i na tej posesji usytuować również zabytkową chałupkę z ulicy 

Wyszyńskiego.     
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- p.J.Łoboda – sołtys wsi Gębarzów Kolonia – poruszył sprawę gazociągu, jeśli będą 

wydawane warunki techniczne, prośba aby nie przebiegał rurociąg  w poboczach tylko rowem 

lub  na terenach zielonych.    

- p.K.Stanios – sołtys wsi Maków – zwrócić się z interwencją do Starostwa Powiatowego 

celem zamontowania barierek na zakręcie w Makowie, które zostały zdemontowane 3-4  

tygodnie temu. 

- proponuje wykonanie doświetlenia na łuku drogi w Makowie.  

- p.J.Jeżmański – poinf. że od wielu lat proponuje rozważyć propozycję utworzenia muzeum 

parafialnego w Skaryszewie. 

- p.Burmistrz MiG – poinformował, że został utworzony klub seniora w Makowcu w związku 

z otrzymaną dotacją z Ministerstwa za pośrednictwem Wojewody.  

- zakończono ferie w Gminie uczestniczyło ok. 1500 uczestników, 160 godz. trwały 

warsztaty.  

- w dniu dzisiejszym zakończono przygotowania związane z przeprowadzeniem zebrań 

sołeckich celem dokonania wyborów sołtysów.  

- poinf. że Gmina Skaryszew została uznana jako obszary o niekorzystnych warunkach 

gospodarowania ONW. 

- p. Bu-strz – udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytania i sprawy różne.  

  

Ad.20. 

Zamknięcie VII  sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie.   

 

-p. T.Madej - Przewodniczący Rady Miejskiej w Skaryszewie – dokonał zamknięcia obrad 

VII  sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie o godz. 14
30

. 

 

                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                    (-)Tomasz Madej 

Protokołowała:                                                                    

 

Barbara Malmon 

 

 

 

 

 

 

   


